
Årsmøte i Revebåsen Hytteeierforening 9. juli 2022 

 

Antall fremmøtte: 45 

Antall fullmakter: 6 

Som møteleder ble Inge Os valgt. 

Som referent ble Hanne Bjørnå Berntsen valgt. 

Inge Os ønsket velkommen 

1) Innkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent 

 

2) Regnskap ble gjennomgått og godkjent.  

Dette er første året hvor det fremlegges regnskap per 30.06.  

Regnskapet er gjennomgått av foreningens revisor, Bjørn Wigdal fram til 31/12-2021 

Regnskapet for perioden 1/6-2021-31/5-2022 vil bli revidert når underlaget er klart 

fra Holtedal. 

Hytteforeningen har en tilfredsstillende økonomi.  

Svein Holtedahl trekker seg som regnskapsfører og hytteforeningen har valgt Strand 

Økonomi AS som ny regnskapsfører. 

 

3) Årsberetningen var forutsatt lest, og ble gjennomgått.  

Ingen øvrige kommentarer til årsberetningen.  

4) Saker til behandling: 

a) Forslag fra Ole Christian Torkildsen,  

Ønske om stenging av bommene for å hindre unødvendig trafikk og parkering på 

hytteområdet. Som en prøveordning i årets sesong, ble foreslått å holde 

bommene stengt fra 10:00 til 16:00 også i sommermånedene. Forslaget ble 

besluttet med 25 stemmer, 17 stemte mot forslaget.  

b) Forslag fra Arvid Hostvedt, Bommene. 

Forslag om permanent stenging av bommene. Det bel ikke stemt over dette da 

forslaget fra Ole Christian Torkildsen allerede var vedtatt. 

c) Forslag fra Sunniva Jakhelln, ønske om ny «skiftebenk» i Susebukta.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

d) Forslag fra Susebukta bryggeforening v/Ragnhild Ørstavik om dekning av utgifter 

til landgang – adkomst til badebrygge Susebukta. Det besluttet enstemmig å 

dekke «inntil» kr. 15.000,-, etter regning, til dette formålet i år, og vil bli lagt til 

budsjettposten for neste år  

e) Forslag fra Bjørn Ørjan B. Myhre Fiberutbygging.  



Det ble gitt tillatelse til at Bjerkeseth etablerer et prøveprosjekt med Sandefjord 

Fiber/Bredbånd for eventuelt i første omgang å få til fiber i Susebukta (29 hytter) 

dersom nok interessenter melder seg.  

 

5) Fastsette kontingent for 2022/2023 

Styrets forslag til kontingent ble enstemmig vedtatt: 

Kr. 1.500,- til hytteeierforeningen 

Kr. 1.250,- veiavgift 

 

6) Valg 

Anders Wedde går ut av styret, ellers stilte øvrige styre/og varamedlemmer til 

gjenvalg. Terje A Nilsen ble foreslått som nytt styremedlem. Dette ble enstemmig 

vedtatt.   

Styret består da av: Mona Torp, Hanne Bjørnå Berntsen,  Olaf Ilsaas(kasserer), Ole 

Christian Torkildsen og Terje A Nilsen. Varamedlemmer: Sverre Corneliussen og Inge 

Os. 

 

Sandefjord, 11.juli 2022 


